
Oppsal Basket Styreprotokoll 9 – 2022 

  
Dato: 12. sept - 2022, kl. 19.00 - 22.00 
Sted: Møterom OA4 

Tilstede: 
Kristian Helgesen (styreleder) 
Monica Telle (nestleder) 
Tom Hongslo (styremedlem) 
Erik Nygaard (styremedlem) 
Rebecca Ayden (styremedlem) 
Kristin Vernan (daglig leder) 
 
Ikke tilstede: 
Martha Roholdt (varamedlem) 
 

Referent: 
Kristian Helgesen 

 
Gjennomgang referat fra Daglig Leder 
Kristin gikk gjennom referat. 

 

Bidrag fra Juniorlaget  
Styret ønsker at juniorlaget bidra under gjennomføringen av BLNO-kampene, med tre-fire 
representanter. Oppgaver kan f.eks. være mopping eller å være vakt. 
 

Priser i shoppen 
Forslag til vedtak, ref. prisforslag i referatet fra daglig leder.  

Vi øker pris for bag og ryggsekk til 750,-  
 

Kurs i sekretariat 
Tom setter opp tidspunkt for opplæring i sekretariatet for lagene som begynner seriespill i år. 

 

Innspill fra SU 
SU har presentert det de jobber med, og har kommet med noen forslag til vedtak i styret. 

Forslag til vedtak:   

“Derfor foreslår SU at 1 gutt og 2 jenter i alderen 16-18 år sitter i sportslig utvalget som 
ungdoms representanter.”  



Vedtak: 

Vi vedtar at SU kan ha tre ungdomsrepresentanter, med minst en av hvert kjønn. SU kommer med 
innspill til hvem dette skal være, for godkjenning av styret.  
 
Forslag til vedtak:  

“SU presenterte til styre nytt tiltak for å sette fokus på mangfold og inkludering. Dette 
tiltaket kan gi oss bedre innsyn i dagens situasjon, forbedre rekrutering samt bygge opp 
kultur og holdninger i klubben. SU ønsker å sette i gang det prosjektet i samarbeid med 
ungdomsskolene (Oppsal og Skøyenåsen)”.  

Vedtak:  

Dette er et veldig bra initiativ, og noe som klubben bør jobbe med. Men dette ligger utenfor 
mandatet til Sportslig Utvalg. Det er også mange andre ansvarsområder for SU som bør prioriteres 
høyere. (bla. Ungdomsrepresentanter). Vi vi heller strukturere denne jobben på en annen måte. 

Forslag til vedtak:  

G2010 trener på Skøyenåsen på torsdager fra 18.30 til 20.15 mens jenter 2010 trener på 
tirsdager fra 18.00 til 19.15 

Vårt forslag er å bytte treningstid slik at g10 trener på onsdager fra 16.00 til 17.00 i Oppsal 
arena 4 og Jenter g10 fra 17.00 til 18.00 

Når det gjelder g10 så de kan ha skills fra 18.30 til 19.15 på Skøyenåsen på torsdager  og 
deretter kan de ha vanlig trening fra 19.15 til 20.15 

Jenter 2010 kan ha skills på tirsdager på Skøyenåsen fra 18.00 til 19.15 

Når det er BLNO kamp da utgår vanlig trening i Oppsal arena på onsdager men da utgår skills 
også på Skøyenåsen så da kan de ha vanlig trening på Skøyenåsen. 

Slik forslaget foreligger kan ikke dette vedtas, da vi ikke ser hvordan det vil fungere for trenerne, og 
at tilbudet for G10 blir ivaretatt. 

Hvis Isak kun kan være trener tirsdag og torsdag, så er vårt forslag at han kan ha skills for G08 på 
tirsdag, og G09 på torsdag. Og at vi finner en annen skillstrener på onsdag.  
 

Mandat Sportslig Utvalg 
Monica har distribuert siste versjon av mandat for SU for barn og ungdom. 

Tillegg: etter innspill fra Kristin.  

• At SU skal starte arbeidet med neste års trenerkabal 1. mars. Med samtaler med 
eksisterende trenere om neste sesong. 

• At status på trenersituasjonen er transparent og deles med styre. 
• At planene som trenerne leverer evalueres underveis. 
• Ansvarsområdene i styret tas ut av mandatet. 

Med disse endringene vedtas mandatet enstemmig. 



 
Sportsplan 
Sportsplanen er vedtatt over epost siden siste styremøte. Sportsplanen formateres ferdig, 
distribueres og publiseres på de nye nettsidene. 
 

Digitale plattformer 
Vi jobber med en ny nettside på Wix.com. Det meste er ferdig. Side for BLNO mangler.  
Kristian sender lenke siste versjon etter møtet.  
 

Politiattester 

Erik får fullmakt til å signere på vegne av klubben på politiattester.  
 

Sent svar på henvendelser, og høy leiepris fra halldrifter 
Kristian og Kristian følger opp med Annica og Rune.  
 

Bydelsdagene 
Vi stilte opp, men det kom ingen på besøk.. 
 

Trenerkabalen neste sesong 
Det mangler fortsatt noen assistenttrenere, og skillstrenere.  

 
Forslag til mal for innspill til styret 
Erik har laget en mal. Vi tar opp igjen dette på neste styremøte. 
 

Internettoppkobling 
Avtalen med Fotballen, Håndballen og Business Connecting er vedtatt hos alle parter og er klar for 
oppstart. Tidslinje er ikke avtalt ennå, men både vi og fotballen har travelt med å få et minimum på 
plass. Kristian fortsetter å følge opp.  

 

Økonomi 
Fortsatt noe usikkerhet rundt BLNO-satsingen, men ikke noe spesielt å bemerke. 
 

Oppfølging av team for gjennomføring av BLNO-kamper 
Kristin har 9 pers til generelle oppgaver. Vi må fortsette å jobbe med rekruttering.  
 

Nabolagsklubb 
https://www.idrettsforbundet.no/idrettskrets/oslo/nabolagsklubb/ 
Vi vedtar enstemmig at vi ønsker å søke på dette. 

https://www.idrettsforbundet.no/idrettskrets/oslo/nabolagsklubb/
https://www.idrettsforbundet.no/idrettskrets/oslo/nabolagsklubb/


Testing av linje og oppsett for streaming 
Dette må gjøres når vi har satt tidspunkt for testing av linjen.  

 

 

 

 

 

Kristian Helgesen (styreleder) 
 
 
 
 

Monica Telle (nestleder) Erik Nygaard (styremedlem) 
 

Tom Hongslo (styremedlem) 
 
 
 

Rebecca Ayden (styremedlem)  
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